
Geachte leden van de opiniecommissie, 
 
Ik ben Geert Blenckers en spreek hier namens een aantal organisatie waarmee wij actief zijn met 
evenementen in Helmond: 

1. Stichting Helmond City Events ( o.a. Kasteeltuinconcerten, Helmond Live, Ibiza Festival, 
Koningnacht / Koningsdag)  

2. GJD Events (o.a. ROC Intro Dag)  
3. Stichting Cultuur in Helmond (o.a. Bluesroute Helmond)  

 
Allereerst maak ik graag vooraf een compliment aan de Gemeente Helmond voor het feit dat er 
aandacht is voor herijking van het evenementenbeleid. Er ligt hier een mooie discussienota met 
goede uitgangspunten en doelstellingen waar wij ons voor een groot deel in kunnen vinden.  
 
Onze mening is dat een stad als Helmond in deze tijden niet meer zonder kwalitatieve en 
onderscheidende evenementen kan. Door alle ontwikkelingen van de laatste jaren binnen onze 
sector is een herijking van het evenementenbeleid voor ons als organisatoren van groot belang. Er 
wordt immers ook steeds meer van ons verwacht en als non-profit organisaties komt de financiële 
haalbaarheid steeds meer onder druk te staan.   
 
Marktontwikkelingen waar de sector mee te maken heeft zoals stijgende kosten, verduurzaming, 
verscherpte regelgeving, concurrentie, inclusie, locatieproblematieken en de naweeën van de 
coronaperiode dienen te worden meegenomen bij de totstandkoming van dit nieuwe beleid.  
 
Evenementen zorgen voor sociale cohesie, vergroten de leefbaarheid van een stad en dragen 
optimaal bij aan een gezond economisch klimaat voor de middenstand en indirect voor de hele stad. 
Verder zorgt een goede evenementenkalender voor optimale citymarketing en een brede 
aantrekkingskracht voor de stad.  
 
Een onderscheidend evenement draagt bij aan het collectieve gevoel van ‘trots’ zijn op ‘onze’ stad. 
Evenementen houden de Helmonder in Helmond én laten bezoekers uit de regio of zelfs het hele 
land naar onze stad komen om in onze stad onvergetelijke herinneringen te maken.  
Het vestigingsklimaat wordt erdoor versterkt en het imago wordt verbeterd.  
 
Helmond mag er zijn, we ontwikkelen. De Helmonder moet trots zijn op onze mooie stad en dit mag 
iedereen zelf ervaren, evenementen zijn een instrument om dit mogelijk te maken én de gewenste 
schaalsprong te maken.  
 
Drie pakkende praktijkvoorbeelden hoe het kan gaan: 
 
1. Voor aanvang van de Kasteeltuinconcerten zitten de treinen van Eindhoven naar Helmond met 

regelmaat goed vol met kasteeltuinbezoekers, jazeker; het kan dus ook andersom! 
2. Tijdens de laatste edities van Bluesroute Helmond zagen we een weekend lang alle 

camperplaatsen in Helmond bezet (gratis tip; breidt deze uit!), hotels en B&B’s zaten vol met 
bezoekers uit de hele Benelux. De superlatieven van deze ‘festivaltoeristen’ over Helmond zijn 
nu nog hoorbaar. Men komt nog eens terug naar Helmond is een veelgehoorde opmerking! 

3. Tijdens het Pinksterweekeinde organiseerden wij het Ibiza Festival op het burgemeester 
Geukerspark. Het NOS Journaal van zaterdagavond 20:00 zond hier een zeer positief item over 
uit. Vele reacties hebben wij mogen ontvangen tot ver buiten de regio over deze ‘unieke’ en 
‘mooie’ festivallocatie, men wist veelal niet dat Helmond zo mooi was.  

 
 



Wij geven de commissieleden graag de volgende aan aandachtspunten mee aangaande deze 
discussienota: 
 

• Investeer in faciliteiten / nutsvoorzieningen op locaties waar evenementen mogelijk zijn 
zodat evenementen met groene gemeentestroom kunnen werken, dat er water / afvoer 
aanwezig is, etc. Dit scheelt vervuilende aggregaten, kosten voor organisatie én 
vervoersbewegingen.  

• Zorg voor goede locatieprofielen waarop alle nodige informatie over deze locatie te vinden 
is, niet overal kunnen evenementen plaatsvinden uiteraard. Maak op front goede afspraken 
met omwonenden bij de totstandkoming van een bestemmingsplan en locatieprofiel. Pas 
bestemmingsplannen van gebieden waar evenementen mogelijk zijn indien nodig aan. 

• Vergeet het faciliteren van evenementenlocaties waar ook grootschalige evenementen 
kunnen plaatsvinden niet.  

• Schiet landelijke evenementen die hier willen landen niet vooraf af, ga in gesprek met lokale 
partners en partijen om samen te zoeken naar mogelijkheden om het wél mogelijk te maken.  

• Ga voor het voorgestelde scenario 4 uit de discussienota, dit scenario gaat gepaard met een 
forse financiële investering. Wij denken dat deze investering zich op langere termijn altijd in 
veelvoud zal terugbetalen in directe en indirecte zin.  

• Een goede en nauwe samenwerking met Gemeente als het gaat om vergunningen, 
regelgeving, handhaving, veiligheid en naleving is van groot belang. Ook de organisatoren 
willen niets liever dan een veilig evenement. Voldoende ambtelijke ondersteuning in deze 
tijden van strengere vergunningseisen is belangrijk.  

• Subsidiegelden uit de diverse onderdelen van de evenementensubsidie die niet besteed 
worden zouden automatisch naar het jaar erna moeten worden overgeheveld en hiermee 
worden toegevoegd aan het budget voor dat jaar. 

• Meerjarige afspraken over locatiegebruik, datum en subsidie moeten mogelijk zijn. 

• Ambtelijke ondersteuning bij het invullen en indienen van vergunningstukken is van groot 
belang.  

 
 
Kortom, wij willen net als u het beste voor onze mooie stad, wij geven u hiervoor in onze ogen 
haalbare ideeën mee en hopen dat u de genoemde zaken kunt meenemen in het belang van een 
leefbare stad met grote aantrekkelijkheid én een positief imago! 
 
 


